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 В данной статье второго цикла, посвященного особым видам нетипичных источников конституционного 
права, обосновывается возможность признания в качестве нетипичного уникального источника конституцион-
ного права актов, изданных партией. Доказано, что партийные органы советского государства, а также некото-
рых зарубежных стран с однопартийной системой (или системой одной монопольно господствующей партии) 
принимали акты, имеющие общеобязательный характер, обеспеченные силой государства. Приведены примеры 
партийных правовых актов, регулировавших межнациональные отношения, вопросы религии, статуса граждан, 
организации и деятельности органов государства.
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The second article of the cycle devoted to special types of atypical sources of constitutional law. The article sub-
stantiates the possibility of recognizing the acts issued by the party as an atypical unique source of constitutional law.
It is proved that the party authorities of the Soviet state, as well as some foreign countries with a one-party system (or 
the system of one monopolistically dominant party), had passed acts that have a generally binding character, secured 
by the power of the state. Examples of party legal acts regulating interethnic relations, issues of religion, the status of 
citizens, the organization and activities of state establishments are given.
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